
986545

From: )

Sent: Wed 8/4/2021 6:25:01 AM

Subject: FW: Ondersteuning coronacheck app voetbalstadion

Received: Wed 8/4/2021 6:25:01 AM

Aanvraag brief ministeriele regeling.docx[1].pdf

Activatie wedstrijdticketflow Ajax.pdf
DPIA coronatoegangsbewijs 12072021.pdf

IEEEn deze nota is als het goed is de lijn nog in gegaan.

Dat weet ik alleen niet zeker.

ror

mann)

Ik bel je vandaag nog even aver die drie dingen”
Ajax,
Liq. Positie

IEEEOC
Tot later ©

12]

Verzonden: vrijdag 30 juli 2021 10:51

@minvws.nl>; 5.1.2e ) @minvws.nl>

@minvws.nl>; 5.1.2e @minvws.nl>;IEE

Onderwerp: FW: Ondersteuning coronacheck app voetbalstadion

Zienonderstaande mail. Druk voeren ze op. Ik heb de nota rond ajax gisteren nog niet langs zien komen maar lijkt mij
goed als hij vandaag wel door kan naar minister zodat hij op de hoogte is van de bredere context.

Ik zal als de nota vandaag komt hem zelf nog afdoen.

Grt FEE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: vrij 30 jul. 2021 10:18 AM

<JERE-LN ()minjenv.nl>
minvws.o>,[IEEE HEREC a minvs.o.> IEEE

Onderwerp: Ondersteuning coronacheck app voetbalstadion

Bestel beste REN
Dank voor je appbericht gistermiddag, [EEE

Voor het Nederlandse voetbal is het van belang dat we weer toeschouwers bij de wedstrijden kunnen ontvangen met uiteraard alle

voorzorg- en beveiligingsmaatregelen die er gelden. Sinds het begin van de coronacrisis heeft Ajax met VWS en de Stichting Open
Nederland meegedacht over oplossingen die kunnen helpen deze pandemie onder controle te krijgen en tegelijkertijd onze sector

de mogelijkheid te geven fans weer toe te laten in het stadion.

Sindsdien zijn er in goede samenwerking reeds vele stappen gemaakt. De samenwerking heeft er onder andere toe geleid dat in de

“tijdelijke wet toegangsbewijzen” een ontheffing is opgenomen voor organisaties zoals Ajax en de KNVB (maar ook Schiphol en

ID&T) om de toegangscontrole in combinatie met de coronacheck beter te organiseren/faciliteren.

Op 2 juli hebben | EEE ik overleg gehad metHEE enBEE

Graag willen we jullie vragen onze aanvraag intern te prioriteren en daardoor een betere corona-controle in onze stadions te
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faciliteren met het zicht op de komende wedstrijden.

Concreet:

1. Bijgesloten is onze aanvraag bij de “Tijdelijke Directie COVID-19”. In twee teams-sessies met VWS hebben we ons voorstel

besproken en aangepast aan de wensen vanuit VWS. Na indiening van onze schriftelijke aanvraag hebben we geen reactie

meer ontvangen.

2. Bijgesloten de mail-correspondentie met de werkgroep “Realisatie Digitale Ondersteuning van de directie DI” waar o.a

door het onthreken van bovenstaande ontheffing geen prioriteit wordt gegeven aan een (zeer kleine) technische aanpassing

in de coronacheck-app die ons proces faciliteert.

Uiteraard zullen wij deze verbetering met trots introduceren, wat de populariteit van de coronacheck-apps een positieve boost zal

geven en meerdere sectoren en organisaties zal inspireren ook deze verbetering door te voeren.

lk zou het waarderen alsje deze mail kan doorsturen naarERER (met mij in de cc).

Tenslotte, we hopen je binnenkort weer in het stadion te zien. Mocht je niet op je seizoenkaarten zitten, dan ben je welkom in de

Bestuursbox.

Hartelijke groet,

5.1.2e

Bijlage 2: correspondentie met de werkgroep “Realisatie Digitale Ondersteuning van de directie Di”

From: igh.com>

Date: Thursday, 22 July 2021 at 10:46

@ajax.nl>,

@minvws.nl>

@ictrecht.nl" ictrecht.nl>

Subject: RE: Universal link timing+data

vestEEC

Voor wat betreft de releaseplanning kan ik niets toezeggen op dit moment, dus ook niet voor 4 augustus.

Wij hebben belangrijkere zaken op de backlog staan, en ik zou het vervelend vinden om jullie op een later moment

teleur te moeten stellen.

Het enige wat ik kan zeggen is dat ik het jullie laat weten zodra ik meer weet.

Dank


